
Herní věž na hřišti u žalovské školy bude z bezpečnostních důvodů odstraněna  
  
Vážení rodiče, milé děti.  
Každoročně opravujeme a vyměňujeme na základě doporučení a kontrol odborníků herní 
prvky na roztockých dětských hřištích.  
Letošní revize ukázala, že herní věž na hřišti u žalovské školy již není bezpečným prvkem a 
při jejím dalším užívání by mohlo dojít ke zranění dětí.  
Náklady na opravu by přesáhly náklady na nákup nového prvku. Proto bylo rozhodnuto 
stávající věž po ukončení školního roku odstranit.  
Vzhledem k tomu, že náklady na podobný prvek jsou v řádech statisíců, budeme schopni 
jej zajistit a instalovat na jaře příštího roku.  Ostatní prvky zůstanou zachovány.   
Záleží nám na tom, aby si děti měly kde hrát, ale jejich bezpečí je pro nás prioritou.  
 
Děkujeme Vám za pochopení a Vaší trpělivost. 
 
                                                                                                  Marie Šlancarová a Eva Maršíková  
                                                                                                  MÚ Roztoky  
 


